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STYRELSEPROTOKOLL 

 

Fört vid styrelsemöte för Hellefors Jaktskytteklubb 2022-08-10, möteslokal 

Folkets Hus, Hällefors. 

 

Närvarande: Jonas Vestberg, Allan Myrtenkvist, Juhani Dahlbacka, Lars-Erik 

Göransson, Jonas Hellsing och Mikael Eriksson 

Ej närvarande: Per Forsberg och Casper Nilsson  

 

1.  Mötesordförande Jonas Vestberg hälsade välkommen och öppnade mötet  

 

2.  Sekreterare för mötet Juhani Dahlbacka. Justerare Allan Myrtenkvist 

 

3.  Dagordningens punkt 6 ändras till medlemsstrategi/medlemsfrågor 

       

4. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

5. Kassörsrollen/Bokföring/Ekonomi 

Likviditeten är god och löpande betalningar fungerar bra. Juhani har kontakt med 

Lars-Ove och förser honom med material för bokföringen. Juhani presenterade 

kontosaldona. 

Juhani presenterade ett förslag om hur vi skulle kunna presentera 

kostnadsfördelningen av våra medlemsavgifter för våra medlemmar. Förslaget 

gillades och beslutades att förslaget genomarbetas inför höstmötet. 

Medlemsavgiften för Thomas Olsson är återbetalad. 

Allan kontaktar banken och/eller tidigare kassör för att få bort honom från våra 

rullar. 

 

6. Medlemsstrategi/medlemsfrågor 

Beslutades att styrelsen jobbar fram en strategi för medlemsavgifterna inför jaktåret 

2023-2024, med de förutsättningar som föreligger i dagsläget.  

Medlemsantalet för jaktåret 2022-2023 är totalt 511 st varav 376 st är småviltjägare. 

 

    

7.  Frågor att behandla efter mötet med småviltjaktledarna 

Önskemålet om att antalet viltvårdsdagsverken minskas från 3 still 2 / medlem och 

jaktår diskuterades. Konstateras att den skrivelse och den ambition som finns i 

klubbens bestämmelser har urholkats under årens lopp. Utöver viss viltvård så utför 
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vi massor av timmar som inte är viltvårdsbefrämjande utan befrämjar lagens 

älgjakt. Vi måste ta ett helhetsgrepp i frågan om hur klubbens engagemang i 

viltvårdsfrågan skall se ut och komma tillbaka till kärnan, att utföra viltvård som 

gynnar våra viltstammar!  

Styrelsen skall skicka ut en enkät till lagen för att sondera vad vi kan göra och hitta 

idéer för klubbens vilvårdsengagemang. Juhani tar fram förslag på enkät. 

 

Frågan om bockjaktens reglering där klubbens bestämmelse om att reglera antalet 

bockar under bockjakten och den nu tillkomna vårbockjakten diskuterades. 

Bestämmelsen skapades i en tid där rådjursjakten bedrevs på ett annat sätt och med 

en annan intensitet än vad som är fallet idag. Styrelsens uppfattning är att vi fortsatt 

skall förvalta våra viltstammar med hjälp av avskjutningsplaner och regelverk men 

att just denna bestämmelse ses över. Jonas tar fram statistik över hur avskjutning av 

rådjursstammen har sett ut historiskt och frågan behandlas vidare. 

  

8.  Inför höstmötet 

Dagordning för höstmötet gicks igenom och ändrades. 

Kostnader och kostnadsfördelning av våra medlemsavgifter skall presenteras och är 

ett steg i vår strategi för att öka och bibehålla våra medlemmar. 

Höstmötet är preliminärt planerat till 27/9 i Hällefors, Juhani tar fram kallelse och 

utskick kommer att ske efter nästa styrelsemöte. 

  

9.   Digitala bokningssytemet 

Flera av våra medlemmar saknar anslutning till bokningssystemet pga av att 

ansvariga inte har skickat ut inbjudan enligt de riktlinjer som togs fram i samband 

med implementeringen av systemet. Jonas kontaktar ansvariga för att få till 

anslutningar så att våra medlemmar kan boka mark till bockpremiären som står för 

dörren! 

Lars-Erik skickar ut en skrivelse till samtliga medlemmar för att uppmana de som 

inte är anslutna att kontakta sin småviltjaktledare för åtg! 

Medlemmar i småviltjaktlaget som saknar anslutning kontaktar Jonas Vestberg. 

  

10.   Jaktskytteavdelningen 

        Jourpersonal vid skjutbanan i Hällefors för v33 saknas. Jonas kontaktar 

        medlemmar i småviltlaget för att fylla upp med folk. 

        Icke medlemmar skall inte medverka i jourverksamhet vid skjutbanorna. 

        Funktionen för att köra älgen vid skjutbanan måste ändras. Idag så måste  

       markören ge klartecken till kontrollanten i skjutbåset att köra fram älgen till 

       startposition. Detta sker via komradio. Önskemålet är att markören själv kör fram 

       älgen till startposition när han har markerat klart detta för att öka säkerheten vid  

       skjutbanan. Jonas kontaktar leverantören för att få till en ändring! 

       Regler för hanteringen av lånevapen måste förtydligas. Nya och tydliga regler tas 

       fram till nästa års skyttesäsong.  

        

 

11.  Småviltavdelningen 

       Inget att delge 
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12. IT,facebook och hemsida 

      Protokoll skall vara signerade innan de läggs ut på hemsidan. Juhani tar fram 

      rutiner. 

 

13. Rovdjur 

      Konstateras att olika regler för jakträtten på varg gäller inom klubben. Ev framtida 

      vargjakt på klubbens marker löses genom kommunikation mellan berörda parter.  

 

14. Övrigt 

Inga övriga punkter  

 

15. Tid för nästa möte 

Nästa styrelsemöte den 14/9 kl 18.00. Folkets Hus Hällefors. 

Fokus, höstmötet. 

 

       

 

 

  

                                
               

Juhani Dahlbacka sekreterare                         Jonas Vestberg mötesordförande 

 

 

 
Allan Myrtenkvist justerare 


